



4 Pièces

101 m²

Réf. 84479478

658 000 €

St Martin

Maison à vendre (97150)

**résidences
immobilier**

OCEANO

CHRISTIE'S
INTERNATIONAL REAL ESTATE

résidences immobilier

Votre agence Oceano/Christie's Real Estate cette charmante maison de 3 chambres vous accueille avec sa grande terrasse et sa piscine, offrant une petite vue sur la mer. Un patio ombragé mène à une entrée spacieuse, ouvrant sur une vaste pièce comprenant une cuisine entièrement équipée et une salle à manger sous une magnifique charpente cathédrale. Un espace salon confortable s'ouvre sur la piscine. Toutes les chambres disposent de nombreux rangements et les deux salles de bains comprennent des toilettes, une douche et un lavabo. À l'arrière de la maison, un espace convivial avec barbecue et ...

Oceano/Christie's offers for sale this charming 3-bedroom house welcomes you with its large terrace and swimming pool, offering a glimpse of the sea. A shaded patio leads to a spacious entrance, opening onto a vast room including a fully equipped kitchen and a dining area under a magnificent cathedral ceiling. A cozy living space opens onto the pool. All bedrooms have ample storage, and the two bathrooms include toilets, showers, and sinks. At the back of the house, a friendly space with a barbecue and a beautiful fully covered gazebo offer charming architecture for relaxing moments with ...

OCEANO CHRISTIE'S

31 Avenue des Plages Plaza Orient Bay 97150 SAINT-MARTIN - 97150 S

[Contacter l'agence](#)





www.residences-immobilier.com

